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Obiectul intrebării: Stadiul implementării Strategiei Forestiere Naționale 2013 - 2020

Conform datelor furnizate de către Institutul Național de Statistică, suprafața totală a fondului forestier 

național al României este de aproximativ 6.6 milioane de hectare și reprezintă 27.7 la sută din suprafața 

țării, în contextul în care tăierea ilegală a pădurilor a atins un nivel fără precedent în România.

Potrivit unui raport al Curții de Conturi, în perioada 1990 și 2011 au fost defrișate ilegal circa 366.000 de 

hectare de pădure, atât din proprietatea statului, cât și din cea privată, prejudiciul fiind de 5 miliarde de euro. 

Un raport Greenpeace România a relevat faptul că valoarea lemnului extras ilegal din pădurile României în 

2012 este de 4 milioane de euro, cele mai multe cazuri de tăieri ilegale înregistrându-se în județele 

Prahova, Mureș, Bacău, Suceava, Brașov și Maramureș. Același raport trage un semnal de alarmă asupra 

faptului că în România se taie peste 3 hectare de pădure în fiecare oră și că numărul cazurilor de defrișări 

ilegale s-a dublat. Date ale Comisiei de Statistică a Uniunii Europene - Eurostat au indicat că, în perioada 

2000 - 2010, statul român a înregistrat cea mai importantă pierdere de fond forestier din Europa.

Având în vedere dezastnjl la care este supus fondul forestier românesc, vă întreb:

1. Care este stadiul implementării Strategiei Forestiere Naționale 2013 - 2020, în scopul unui management 

durabil al pădurii?

2. Care este stadiul Programului Național de împădurire?

Solicit răspuns scris.

Cu deosebită considerație,

SENA TOR PP-DD de Bacău, 

Marcel BUJOR


